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Dialogmøde tirsdag den 15. december 2015 mellem 

Boligselskabet Venbo v/Boligkontoret Danmark og 
Egedal Kommune 

 

Deltagere: Fra Boligselskabet Venbo: 

Bestyrelsesformand Niels Kjærsgård 

Chefkonsulent Jesper Kjærsgaard, Boligkontoret 

Danmark 

 

Fra Egedal Kommune: 

Jurist Anne Bentien Albo  

Fuldmægtig Jane Larsen 

Fuldmægtig Tina Lykke Hansen 

Afdelingsleder Stine Stuhr Jakobsen 

 

Kommunens rådgiver: 

SPJ Rådgivning v/ Søren Peter Jensen 

  

1. Gennemgang af dokumentationspakken 

Administrationsbidraget er steget med 8 %, Jesper Kjærsgaard 

undersøger og vender tilbage. 

 

Egedal Kommune godkender regnskabet. 

 

Vedligeholdelsen af boligerne på Damgårdsparken er rimelig, de drøftes 

igen på næste dialogmøde. 

 

Boligselskabet Venbo er ved at udarbejde udkast til midlertidige 

lejekontrakter på 2 år, vedr. 3 boliger på Rugvænget. De vender tilbage 

med forslag til kontrakt. 

 

Boligselskabet Venbo vil gerne konvertere fælleshuset på Lillivej til bolig, 

fordi det er for dyrt at have stående, når det ikke bruges mere end det 

gør. 

 

Skelhøj hænger ikke godt nok sammen økonomisk, der skal findes en 

langsigtet løsning på det.  

 

2. Målsætninger for boligorganisationen 

Boligselskabet Venbo vil gerne samarbejde med andre omkring 

driftsfællesskaber.  

 

3. Opsamling på fælles dialogforum 

Tilfredshed med både form og indhold. Næste møde vil blive afholdt i 

foråret 2017. 


